

## ANNEX B

---

No. 70. TREATY OF FRIENDSHIP, MUTUAL ASSISTANCE AND POST-WAR CO-OPERATION BETWEEN THE UNION OF SOVIET SOCIALIST REPUBLICS AND THE REPUBLIC OF POLAND. SIGNED AT MOSCOW, ON 21 APRIL 1945<sup>1</sup>

## TERMINATION

The above-mentioned Treaty expired on 21 April 1965, the date of entry into force of the Treaty of friendship, co-operation and mutual assistance signed at Warsaw on 8 April 1965<sup>2</sup>

*Certified statement was filed and recorded at the request of Poland and the Union of Soviet Socialist Republics on 20 June 1968.*

## ANNEXE B

---

N° 70. TRAITÉ D'AMITIÉ, D'ASSISTANCE MUTUELLE ET DE COLLABORATION DANS L'APRÈS-GUERRE CONCLU ENTRE L'UNION DES RÉPUBLIQUES SOCIALISTES SOVIÉTIQUES ET LA RÉPUBLIQUE DE POLOGNE. SIGNÉ À MOSCOU, LE 21 AVRIL 1945<sup>1</sup>

## ABROGATION

Le Traité susmentionné a pris fin le 21 avril 1965, date de l'entrée en vigueur du Traité d'amitié, de coopération et d'assistance mutuelle, signé à Varsovie le 8 avril 1965<sup>2</sup>

*La déclaration certifiée a été classée et inscrite au répertoire à la demande de la Pologne et de l'Union des Républiques socialistes soviétiques le 20 juin 1968.*

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 12, p. 391.

<sup>2</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 540, p. 97.

---

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 12, p. 391.

<sup>2</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 540, p. 97.